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Oudendijk, 16 oktober 2012 

Verzoek tot het instellen van een onderzoekscommissie naar gevoerd beleid van college of burgemeester 

De fractie van Onafhankelijk Koggenland (Oké partij) verzoekt als volgt: 

Aanleiding: 
Bekend is geworden dat het Openbaar Ministerie oud-gedeputeerde Hooijmaijers ervan verdenkt dat 
6 59.500 heeft ontvangen als 'provisie voor het regelen van de financiering van de gronden Jaagweg 
1 in Koggenland'. 
Dat staat in de tenlastelegging in de strafzaak tegen Hooijmaijers die op 18 oktober 2012 begint. 

Als we alle gebeurtenissen rond Distriport - achteraf- nog eens op een rij zetten, dan zien we het 
volgende. 

Op 20 juni 2007 was er een bijeenkomst in Middenbeemster. Daar ondertekenden 
vertegenwoordigers van provincie, projectontwikkelaars en Koggenland diverse contracten 
over Jaagweg, later Distriport. Een van die contracten was een side letter die jarenlang geheim 
bleef. Een andere was de verklaring die Koggenland ondertekende: de verplichting tot 
publiekrechtelijke medewerking aan de realisering van Distriport. Ook die verklaring kenden 
wij als raadsleden niet. 

De harde gegevens over nut en noodzaak voor Distriport in het STEC-rapport (ook: juni 2007) 
werden achtergehouden. Alleen de samenvatting werd openbaar, maar die stemde niet overeen 
met de inhoud van het rapport. Volgens de bronnen waarop het STEC-rapport zich baseerde, 
was er nauwelijks behoefte. 

De raad had op 8 juni 2006 het bedrijventerrein wel in de OWO-structuurvisie opgenomen, 
maar dat is een richtinggevend document, waar geen concrete beleidsbeslissingen in staan. De 
raad van Koggenland had juist met opzet nog geen concreet besluit over Distriport genomen, 
we wilden de ontwikkelingen afwachten. 

De raad had wel op 11 juni 2007 opdracht gegeven aan B&W om een onderzoek in te stellen 
naar een vorm van samenwerking tussen gemeente, Ontwikkelingsbedrijf en ontwikkelaars. 
Maar die opdracht is veel minder vergaand dan als gemeente een verklaring te tekenen waarin 
je je aan de ontwikkelaars verplicht om een geldig bestemmingsplan te maken. 

De overleggen van de stuurgroep en de projectgroep Jaagweg/Distriport waarbij regelmatig 
provinciale en gemeentelijke bestuurders en ambtenaren aanwezig waren, vonden veelal plaats 
ten kantore van een van de ontwikkelaars in Scharwoude. 

Op 18 januari 2010 hebben wij in de commissievergadering Grondgebied het 
bestemmingsplan Distriport besproken. Daar waarschuwde de wethouder voor mogelijke 
claims van de ontwikkelaars als het bestemmingsplan niet of gewijzigd zou worden 
vastgesteld. 



In juni 2011 wordt bekend dat er op 20 juni 2007 in Middenbeemster door gedeputeerde 
Hooijmaijers een geheime side letter is getekend die de projectontwikkelaars aanzienlijk 
bevoordeeld. 
Koggenland was aanwezig bij die ondertekening. De ontdekking van deze side letter leidde tot 
de instelling van de commissie Schoon Schip bij de provincie. 

In december 2011 wordt door ONS, als gemeenteraad van Koggenland, tijdens de zitting bij 
de Raad van State gemeld dat er al voor 35 ha belangstelling is voor Distriport. Degene die dat 
zegt, is een vertegenwoordiger van een van de ontwikkelaars. Maar ik kan me niet herinneren 
dat wij als gemeenteraad wisten, laat staan dat wij zouden hebben verklaard, dat er voor 35 ha 
belangstelling is. 

In oktober 2012 wordt bekend dat oud-gedeputeerde Hooijmaijers bijna 60.000 als provisie 
zou hebben ontvangen voor het regelen van de financiering van de gronden voor Distriport. 

Als we al deze gebeurtenissen op een rij zetten, moeten we ons als gemeenteraad van Koggenland 
afvragen: hoe is het proces om het bestemmingsplan Distriport mogelijk te maken, precies verlopen? 

Juist om speculaties en de daaruit ongetwijfeld voortkomende schade aan het lokaal bestuur te 
voorkomen dienen we de waarheid te vinden. 
De rol van de verschillende vertegenwoordigers van onze gemeente moet exact duidelijk worden. 
Anders blijft dit aan Koggenland kleven. 
Gezien de complexiteit van de materie moeten we het ook heel grondig onderzoeken, een korte reactie 
van de wethouder of de burgemeester in de raad- of commissievergadering volstaat ons inziens niet. 

Ingevolge het recht op onderzoek/enquête van onze gemeenteraad verzoeken wij op de eerstvolgende 
raadsvergadering te weten 29 oktober 2012 te komen tot de instelling van een bijzondere commissie 
die als taak krijgt onderzoek te doen naar het door het college of door de burgemeester gevoerde 
bestuur (artikel 155a Gemeentewet) en dit agendapunt toe te voegen ter behandeling. 

Namens de OK(é) Fractie 


